
                                               NOTULEN 2023.   (1 van 5 LH)                   

 
Fijnaart, 16 januari 2023. 

 

Notulen van de Algemene Ledenvergadering van 

Hengelsportvereniging Het Schietertje, die werd gehouden in het 

clubhuis “De Graanbeurs” te Fijnaart op zondagmiddag 15januari 

2023.  25 leden totaal, waaronder alle 7 bestuursleden, namen deel aan 

deze Algemene Ledenvergadering.  

 

1. Opening. 

 

De voorzitter Reinier Reijnders opent de vergadering om 14.00 uur en 

vraagt iedereen een minuut stilte in verband met het overleden lid 

Johan van Schoonhoven.  

 

Daarna geeft hij aan, dat de AED is aangeschaft en er voldoende leden 

zijn, die gecertificeerd zijn. Een deel van het bestuur, dat nog niet was 

gecertificeerd en enkele leden hebben vrijwillig ook nog een AED 

training gehad. Hierdoor heeft de vereniging een belangrijke stap 

gezet. Hij vertelt nog een verhaal over een jongen, die het niet had 

overleefd als er geen AED was geweest.  

 

2. Mededelingen en ingekomen stukken. 

 

Geen ingekomen stukken en geen speciale mededelingen. 

 

3. Notulen vorige vergadering 2022 

 

De secretaris leest de notulen van 13 februari 2022 voor en deze 

worden zonder op- of aanmerkingen door de aanwezige leden 

goedgekeurd. De voorzitter en secretaris ondertekenen de notulen. 

 

4. Financiële jaarverslag penningmeester 2022. 
 

De penningmeester a.i. neemt het financiële jaarverslag door met 

toelichtingen over de grootste inkomsten en uitgaven. De grootste 



posten zijn en blijven de VISpas en contributie. Verder zijn er diverse 

belangrijke inkomende geldstromen uit sponsoring en subsidies. 

Voor de jeugd wordt opnieuw het nodige geld uitgetrokken om 

hiermee een basis te leggen voor de toekomst (aanwas leden). 

Verder is de vergadering het eens, dat 40 en 50 jaar lid een nader te 

bepalen korting verdienen. Bestuur zal dit uitwerken en toepassen in 

nieuwe VISpas 2024. 

 

5. Verslag kascommissie. 
 

Giel Frijters en Jan den Besten hebben als kascommissie de jaarlijkse 

kascontrole uitgevoerd. Bij monde van Jan wordt aangegeven, dat de 

boeken weer helemaal in orde waren. De voorzitter en de 

penningmeester a.i. ondertekenen het financieel jaarverslag ter 

goedkeuring. In de plaats van Giel, die zijn (2-jarige) termijn heeft 

volgemaakt, komt Addie Roks.  

 

6. Algemeen jaarverslag secretaris 2022 

 

De secretaris leest het jaarverslag 2022 voor. Met hier en daar het 

relativeren van de wedstrijd perikelen vindt de vergadering het weer 

een mooie weergave over het afgelopen jaar. Met een lach en een 

applaus van de aanwezigen wordt het Algemeen jaarverslag door de 

voorzitter en secretaris ondertekend. 
 

7. Jubilarissen 2023. 

 

Dit jaar zijn er geen jubilarissen in de 50 jaar lid categorie. Bij de 40-

jarige zijn het J.H.Aardenhout, G.J.Lips en C.A.M.Palings. 

Terwijl H.Beck, J.A.Bienefelt en P.J.M. van Sprundel 25 jaar lid zijn. 
 

8. Bestuursverkiezing. 

 

Rien Nuiten (lid), ( Reinier Reijnders (voorzitter) en Koos Tak (2e 

Penningmeester) worden alle drie bij acclamatie herkozen. Reinier  

blijft tevens voorzitter na algemene goedkeuring van de aanwezig 

leden. Er zijn geen tegenkandidaten aangemeld. (2 van 5 LH) 

 



9.  Jeugdplan 2022 en 2023. 
 

Martin Kannekens, kartrekker bij de afdeling Jeugdzaken, geeft een 

uiteenzetting over het jeugdplan. Hij blikt terug op 2022 en kijkt 

vooruit naar 2023. De jeugdafdeling kent een stormachtige groei. 

Tot en met 14 zijn er momenteel 160 jeugdleden. Tot en met 18, 177.  

Hij laat alles even de revue passeren. Van het schoolvissen, de diverse 

zomerwedstrijden en verdere activiteiten, tot aan het haaien vangen. 

De jeugd geniet met volle teugen. En binnen Fijnaart is het altijd een 

drukke boel met belangstellenden langs de waterkant als er een 

wedstrijdje is. Het is een sociale bezigheid geworden. 

Hij benadrukt, de belangrijkheid van vrijwilligers bij de activiteiten, 

want het is best een hele organisatie in een korte tijd. Hij bedankt hen 

voor hun zeer gewaardeerde hulp. Via Facebook en Instagram wordt 

voortdurend de gemeenschap van het laatste nieuws op de hoogte 

gebracht.  De laagdrempeligheid staat hoog in het vaandel. 

Tenslotte geeft hij aan, dat het bijbrengen van de hengelsportetiquette 

belangrijk is. Waarbij natuur en dierenwelzijn heel belangrijk is. 

 

Adrie Roks merkt nog op, dat de Gemeente Moerdijk meer betrokken 

zou moeten zijn bij het snoeiwerk langs de waterkant. 

 

10. Wedstrijden 2022 en 2023. 
 

Het eremetaal 2022 wordt uitgereikt en er worden foto’s genomen, 

zowel individueel als groep kampioenen .  De behaalde geldprijzen 

ontvangt een ieder van de tweede penningmeester Koos Tak. 

Aangaande de wedstrijden 2023 is alles inmiddels rond.  

 

11. Fort Sabina Henrica statistieken en onderhoud. 

 

Rien en Leen geven een beeld over fort Sabina Henrica, waar het 

viswater is gevestigd. Het komt ieder jaar goed met het onderhoud en 

de ploeg slaagt er net in met het nodige werk om voor het visseizoen 

klaar te zijn. Maar het wordt ook gezien de leeftijd zwaarder. Dus 

mochten er nieuwe vrijwilligers zijn, dan graag. Hij geeft kort ook 

aan, dat de Gemeente haar ondersteuning moet geven, bij de reparatie 

van de invallende kanten (erosie). (3 van 5 LH) 



 

Aangaande het andere deel (vangst statistiek) geeft Leen een 

toelichting.  Het gaat hier om vangst trends. Dit is voornamelijk 

brasem.  De ingezette voorn blijkt nog schuw. Wel worden af en toe 

een zeelt en wat bliekjes gehaakt. 

Mocht het zo zijn, dat de vis te mager wordt, of dat er plots heel veel 

gevangen wordt, dan is het opletten geblazen, want dan zit er teveel 

vis en is risico van sterfte aanwezig. Ieder jaar opnieuw moet op basis 

van de vangsttrends de vereniging goed kijken of er voldoende vis zit. 

Op basis hiervan bepalen of nieuwe inzet noodzakelijk is. 
 

12. Meerjarenplan Het Schietertje. 

 

Leen Hartvelt geeft in hoofdlijnen aan wat dit inhoudt. Hoe kijken we 

tegen de hengelsportvereniging aan nu en in de toekomat. Waar moet 

de focus op liggen. De jeugd is al een uitstekend voorbeeld door de 

genomen beslissing van het bestuur om dit echt goed aan te pakken. 

En de afdeling Jeugdzaken onder Martin Kannekens floreert als nooit 

tevoren. 

Maar zo zijn er ook andere zaken, zoals de maatschappelijke 

ontwikkelingen rondom dierenwelzijn en natuur. Kortom het moet 

vanuit diverse hoeken worden bekeken. Er zullen nog een aantal 

vragen aan de wedstrijdvissers in eerste instantie worden gestel, hoe 

men tegen een aantal zaken aankijkt. 
 

13. Fendertse Week 2023. 
 

Rien Nuiten geeft een toelichting over het verloop van de Fendertse 

Week in 2022- Het was deze keer bijzonder rommelig , sterker nog 

chaotisch. Bovendien was door een aantal beslissingen bij de leiding 

van de Fendertse Week de stemming slecht. En ontbrak de nodige 

ervaring bij werkzaamheden. 

Het aantal vrijwilligers blijft in het algemeen een lastig verhaal.  

Voor 2023 is het besluit van de trekkers Rien en Adrie om niet deel te 

nemen. Daarentegen was de Braderie een groot succes en zal in 2023 

opnieuw worden deelgenomen. De focus is gericht op de jeugd. Ook 

de sponsoring blijft actief benaderd worden. (4 van 5, LH) 

 



14. Rondvraag. 

 

Hans van Aardenhout tenslotte heeft nog een vraag over de lopende 

verzekering. Hij begreep vanuit de financiële toelichting eerder in de 

vergadering, dat er ongeveer Euro 1000 mee gemoeid is. De 

penningmeester a.i. antwoordt, dat dit een miscommunicatie is. Want 

de ZLM aansprakelijkheidsverzekering is ca. Euro 140,00 per jaar.  

 

15. Sluiting. 

 

De voorzitter sluit rond 16.45 uur de Algemene Ledenvergadering af. 

Hij wenst iedereen een prachtig visseizoen in goede gezondheid. 

 

Voor akkoord,              voorzitter: Reinier Reijnders 

 

                                      secretaris: Leen Hartvelt 

 

(Goedkeuring op Algemene Ledenvergadering 21 januari 2024). 

 

Fijnaart, d.d. 

 

 

Aanwezige leden (25): 

 

Leen Hartvelt, Ger Lips, Gerard Meeuwisse, Jan Noordijk,  

Rien Nuiten, Reinier Reijnders, Adrie Roks, Koos Tak, Peter Tak, 

Diana de Rooij, Piet Leest, Fred Kwist, Martin Kannekens,  

Rinus Janssen, Pedro Verstraten, Wil Nuiten gz., Jan den Besten, John 

Jongmans, Hans van Aardenhout, Harry Beck, Pedro van Sprundel, 

Kees Palings, Jo Verhagen, Jan de Rooij, Addie Roks, 

 

 
(5 van 5, LH) 


